
Van: “Bestuurssecretariaat' 

Verzonden: 
vrijdag 

20 mei 2022 06:42 

Aan: @meerssen.nl>; 

@Omeerssen.nl>; 

" 

Onderwerp: 

FW: 
Locatiebepaling Bundeling 

  

  

  

@meerssen.nl> 
  

  

Zie aub onderstaande 

mailwisseling. 

Groeten, 
EN 

Van: 

NN EN 
<@meerssen.nl= 

Verzonden: 

donderdag 

19 mei 
2022 23:47 

en < 

| @innovo.nl>; 

@meerssen.nl>; HN 

Onderwerp: 

Re: 

Locatiebepaling Bundeling 

  

  

  

     

   

@gmail.com>   

  

    

   

CC: 

@meerssen.nl>; 
Bestuurssecretariaat 

<| 

Dank voor reactie. 
Een 

welkome en waardevolle 
aanvulling 

op 

onze 

gedachtengang 
waar de wethouder 

ongetwijfeld rekening 
mee zal houden. Ik heb deze twee varianten al 

afgewezen 
om andere redenen. 

Met 
vr.grtn MN 

Fractie BRUG-M 

Verstuurd vanaf 
mijn 

iPad 

Op 
19 mei 2022 om 21:13 heeft 

MO 
en 

NN <enait.eom= 
het 

volgende 

geschreven: 

  D 

Geachte 
U 

Wij 
hebben 

zojuist 

met 

belangstelling 

naar de 
thema-avond 

gekeken 

i.v.m. de nieuwbouw van de 

openbare 

basisschool de 

Bundeling. 

Verbaasd 
zijn 

we over het 
feit 

dat 
de 

gemeente 
en de adviseur 

zo 

makkelijk 
schakelt tussen 

de 

“wettelijke speelruimte per 

kind” 
de 

“wellicht 

wenselijke” 

en 
de 

“huidige”. 

Elke 

vermindering 

van 

speelruimte 

in 
welke bouwvariant dan 

ook 
vinden 

wij 

een 

achteruitgang. 
Daarmee zouden wat ons 

betreft bouwvariant “Kersenlaan” 
en 

“Speelplaats” 
absoluut 

uit 
den 

boze 

zijn. 

Het kan 
toch 

niet 
zo 

zijn 

dat er 
in een 

landelijke omgeving 
als Bunde 

gekozen 

wordt voor het 

wettelijke 

minimum 

terwijl 

er 

veel 
meer 

plek 
beschikbaar 

is 
voor iedereen. 

Waar 
we 

niemand over 

gehoord hebben, 
en 

daar maken 
we ons 

eigenlijk 

het meest 

zorgen 
over: 

de 

bouwoverlast 
voor 

de kinderen 
in 

relatie 
tot 

de 
leerprestaties 

die daarvan 
afhankelijk 

kunnen 
zijn. 

Het 

kan 

natuurlijk 

niet 
zo 

zijn 
dat omdat 

de 

Bundeling toevallig 

een 
nieuw 

gebouw nodig 

heeft 

(met 

onduidelijke vage 

dubbele 

agenda's 

die daar 
ook 

nog 
eens achter 

spelen, kregen 
we de indruk na 

het 

bekijken 

van 
de 

live-stream) 

dat de 
kinderen 

van de 
Franciscus 

daar jarenlang 

last van 

gaan 

hebben 
door bouwwerkzaamheden 

op 

hun 

speelplaats. 
Een 

compleet schoolgebouw 
zet 

je namelijk 

niet in 
de avonduren 

en 
vakanties 

neer, 
daar moet 

aanzienlijke 

overlast 
door komen. 

En dat heeft 

gevolgen 

voor de 

leerprestaties. 

We hebben al 

genoeg uitdagingen 

om 
de achterstanden 

i.v.m. 
covid 

in 
te 

lopen, 

het 

lijkt 

ons 

onnodig 
om te kiezen 

voor 
een 

scenario dat wellicht 
voor 

nog 

meer 

achterstanden zou 
kunnen 

zorgen. 

Wordt hier 

rekening 

mee 

gehouden 

in 
de keuze 

voor 
een locatie? 

We 
kregen 

de 
indruk dat 

er voor de 
locatiekeuze 

een 
nogal 

snel 

tijdspad 

vanaf nu 

gekozen wordt, en 

sturen 
deze e-mail daarom 

in 

kopie 
naar de 

heren 

ns. nen NN 

Met 

vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)



(geanonimiseerd) Bunde 
N 

Mob (geanonimiseerd) 

CCI (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) 2 

ceren) , EN 
(geanonimiseerd) (bestuurssecretariaat @Qmeerssen.nl) 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) NN 

Ne eeen) 


